
Нермин Пурић 

Питање постављено Савјету министара БиХ, владама ентитета, кантоналним владама – 

„Шта се предузима с циљем борбе против рада 'на црно', да ли се у овој области 

планира нешто предузети у скорије вријеме и какви су ефекти до сада предузетих 

мјера?“ 

 


